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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

BU TOPRAKLARIN ASIL 
SAHİPLERİ BİZLERİZ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan Bitlis’in, Ahlat ilçesinde 
gerçekleştirilen Malazgirt Zaferi’nin 953. yıl dönümünü kutlama töreninde 
önemli açıklamalarda bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan: “Bu 
toprakların asıl sahipleri bizleriz. Anadolu’da varlığımızı hazmedemeyenler 
büyük bir bozguna uğrar.” ifadelerini kullandı.



Kabaktepe, “Değerli İstanbul halkı,
Son günlerde Üsküdar Vaniköy’de 
Boğaziçi Öngörünüm Bölgesi’nde 
gerçekleştirilen kaçak yapılaşma 

ve bu sürecin yönetimiyle ilgili İBB yönetiminin 
kamuoyunu yanılttığını üzülerek görüyoruz.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi, 16 Ağustos’ta 
Vaniköy’deki izinsiz yapılaşmaya ilişkin suç 
duyurusunda bulunduğunu açıklamıştı. Ancak, 
gerçekler İBB yönetiminin bu açıklamasının doğru 
olmadığını gösteriyor.

Suç Duyurusu Tarihindeki 
Tutarsızlık:

İBB, 16 Ağustos’ta suç duyurusunda 
bulunduğunu iddia etmiştir. Fakat 22 Ağustos’ta 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
tarafından gerçekleştirilen denetim sonrası, aynı 
gün saat 16.41’de, suç duyurusu dilekçesini savcılığa 

sundukları tespit edilmiştir.   Bu durumda İBB’nin, 
suç duyurusunu çok daha önceden gerçekleştirdiği 
beyanı gerçeği yansıtmamaktadır. İBB yönetimi, 
bakanlık denetimi sonrasında harekete geçerek 
suç duyurusunda bulunmuştur. Bu durum, İBB’nin 
kamuoyuna yanlış ve yanıltıcı bilgi verdiğini açıkça 
ortaya koymaktadır.

Geriye Dönük Belgelerle 
Manipülasyon ve Kamuflaj

İBB’nin Vaniköy’deki kaçak yapılaşmayla 
ilgili hazırladığı yapı tadilat tutanağında, “basit 
onarım belgesi”nden bahsedilmesi gerekirdi. 
Ancak İBB tarafından 16 Ağustos’ta düzenlendiği 
iddia edilen bu tutanak, gerçekte 22 Ağustos’taki 
suç duyurusuna dayanarak geriye dönük olarak 
hazırlanmıştır. Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
İstanbul İl Müdürlüğü’nün denetiminin ardından, 
İBB aceleyle geriye dönük bir yapı tadilat tutanağı 
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İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin Vaniköy’deki 
izinsiz yapılaşmaya dair 
tutarsızlığını ortaya çıkaran 
AK Parti İstanbul İl Başkanımız 
Osman Nuri Kabaktepe önemli 
açıklamalarda bulundu.

İBB YÖNETİMİ 
İSTANBUL HALKINI 
KANDIRMA YOLUNU 
SEÇMİŞTİR
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DURMADAN, YORULMADAN 
ÇALIŞMAYA DEVAM EDECEĞİZ

oluşturmuştur. Bu tutanağın hızla ve geriye dönük 
şekilde hazırlandığı, tutanakta yer alması gereken 
birçok detayın eksik olmasıyla açıkça görülmektedir.

Bu belge eksikliği ve sonrasında yapılan 
geriye dönük düzenlemeler, İBB’nin bu süreçte ne 
kadar hazırlıksız ve plansız hareket ettiğinin bir 
başka kanıtıdır. İstanbul halkına gerçeği söylemek 
yerine, panik halinde yapılan bu geriye dönük 
düzenlemelerle durumu kurtarmaya çalışmışlardır.

Bu yaşananlar, İBB yönetiminin İstanbul halkına 
ne denli büyük bir saygısızlık içinde olduğunu 
göstermektedir. Tıpkı geçmişte Fazilet Durağı 
yalanında olduğu gibi, İBB yönetimi bir kez daha 
gerçeği çarpıtarak, İstanbul halkını kandırma 
yolunu seçmiştir. Her köşeye sıkıştıklarında, yalana 
başvurarak halkı aldatmayı bir yöntem haline 
getirmişlerdir.

Bizler, İBB yönetiminin bu türden yalan ve 
çarpıtma dolu açıklamalarının takipçisi olacağız. 
İstanbul halkı, böylesi çelişkili ve yanıltıcı bir 
yönetimi hak etmiyor. Şeffaflık ve dürüstlükten uzak 
bu anlayışı kınıyor, İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ni, 
bir an önce halkı doğru bilgilendirmeye ve 
sorumluluklarını yerine getirmeye davet ediyorum.

Son olarak, İBB yönetiminin her meseleyi oldu 
bittiye getirme çabasını esefle karşılıyoruz. Fark 
edildiğinde sorumluluktan kaçıp, fark edilmediğinde 
usulsüz ve etik dışı uygulamalara devam etme 
anlayışıyla hareket ettiklerini düşünmemek elde 
değil. Bu tür yaklaşımlara karşı İstanbul halkının 
hukukunu korumaya devam edeceğiz.” diyerek 
duyurusunu tamamladı.

Ziyarette konuşan 
AK Parti İstanbul İl 
Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe, 
“Gece gündüz 

demeden, her koşulda canla 
başla çalışmaya devam 
eden Üsküdar teşkilatımıza 
gönülden teşekkür ediyorum. 
Büyük hedeflerimiz, büyük 
hizmetlerimiz ve kutsal 
bir davamız var. Bu yolda 
durmadan, yorulmadan 
çalışmaya devam edeceğiz.” 
diyerek teşkilat mensuplarına 
seslendi.

İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe X hesabından yaptığı açıklamada; “Vaniköy’deki 
orman arazisinin yağmalanmasına göz yummak, sadece çevreye değil, aynı zamanda 
İstanbul halkına da ihanet etmek demektir” dedi. 
Kabaktepe açıklamasının devamında; “İstanbul Boğaziçi’nin nadide güzelliklerinden 
biri olan Üsküdar Vaniköy’deki ormanlık alan, İstanbul’un nefes borusu olarak bilinen 
yeşil alanların başında gelir. Ancak Vaniköy’den gelen görüntüler, bu eşsiz doğa 
parçasının kaçak yapılaşma tehdidiyle karşı karşıya olduğunu gözler önüne seriyor.
Bölgenin İBB denetiminde olduğu bilinirken, İBB yönetiminin neden bu duruma 
müdahale etmediği konusunda kamuoyuna bir açıklama borcu vardır.
Bu kaçak yapılaşmaya kimlerin göz yumduğu ve kimlerin bu talanın arkasında olduğu 
sorularının yanıtları, İBB Başkanı’nın sorumluluğundadır.
Vaniköy’deki orman arazisinin yağmalanmasına göz yummak, sadece çevreye değil, 
aynı zamanda İstanbul halkına da ihanet etmek demektir. İBB yönetiminin, bu kaçak 
yapılaşmaya neden sessiz kaldığını, kimlerin menfaatine hizmet ettiğini açıklaması 
gerekmektedir. Aksi takdirde, Boğaziçi’nin nadide yeşil alanlarının birer birer yok 
olmasının vebali İBB yönetiminin omuzlarında olacaktır” dedi.

İBB YÖNETİMİNİN, 
BU KAÇAK 
YAPILAŞMAYA 
NEDEN SESSİZ 
KALDIĞINI 
AÇIKLAMASI 
GEREKMEKTEDİR

İstanbul’un güzide ilçesi Üsküdar’da sokak sokak gezmeye, teşkilatların 
nabzını tutmaya ve çalışmaya devam eden AK Parti İstanbul teşkilatları, İl 
Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe ile Üsküdar ilçe başkanlığını ziyaret etti.



İstanbul Milletvekillerimiz bu hafta ilçelerimizde saha çalışmaları yaptı. Çeşitli 
ziyaretlerde bulunan Milletvekillerimiz Kağıthane, Bahçelievler, Ümraniye, 

Esenler, Kadıköy, Çatalca, Avcılar, Büyükçekmece, Şile, Bağcılar ve Güngören 
ilçelerimizde vatandaşlarımızla bir araya geldiler.

ADEM YILDIRIM – KAĞITHANE
İstanbul Milletvekilimiz Adem 
Yıldırım Kâğıthane ilçemizde 
esnaf ve hane ziyaretlerinde 
bulundu. Sonrasında Beyoğlu İlçe 
Başkanlığımızda teşkilatımızla buluştu. 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın liderliğinde, durmaksızın 
çalışmaya devam ediyoruz. Her bir 
dava arkadaşımızla aynı hedefe 
yürümek, milletimize hizmet yolunda 
bizi daha da güçlendiriyor.
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MİLLETVEKİLLERİMİZDEN  
İLÇELERİMİZDE 
SAHA ÇALIŞMALARI
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CÜNEYT YÜKSEL 
- BAHÇELİEVLER
İstanbul 
Milletvekilimiz Cüneyt 
Yüksel Bahçelievler 
İlçe Başkanlığı ve 
Belediye Başkanlığı 
ziyaretinde bulundu. 
Sonrasında 
Bahçelievler  İlçe 
Başkanımız Fatih 
Tuna ile birlikte 
Bahçelievler’de 
ikamet eden 
vatandaşlarımızı 
ziyaret etti.

HALİS DALKILIÇ - 
GÜNGÖREN
İstanbul Milletvekilimiz Halis 
Dalkılıç Güngören teşkilat 
pikniğinde vatandaşlarla bir araya 
geldi. Dalkılıç: “AK Parti teşkilat 
mensubu olmak sadece Büyük 
Türkiye ideâline gönül verip, emek 
harcamaktan ziyade bir yol ve dava 
arkadaşlığının adıdır. Bundan da 
ziyade çok büyük bir ailenin ferdi 
olmaktır” dedi.



 www.akpartiistanbul.com                 

HABER 06

HULKİ CEVİZOĞLU - ÜMRANİYE
İstanbul Milletvekilimiz Mustafa Hulki Cevizoğlu 
Ümraniye İlçe Başkanlığımızda yönetim ve teşkilat ile 
bir araya geldi. “Durmak Yok Yola Devam” anlayışı ile 
Ümraniyemizde aynı azim ve heyecanla çalışmalarımıza 
devam edeceğiz. 

MUSTAFA DEMİR - ESENLER
İstanbul Milletvekilimiz Mustafa Demir Teşkilat mensupları ile birlikte Dörtyol Meydan 
ve Çınaraltı’nda esnafımızı ve vatandaşlarımızı ziyaret ederek hasbihal etti.
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MÜŞERREF PERVİN TUBA DURGUT - KADIKÖY
İstanbul Milletvekilimiz Müşerref Pervin Tuba Durgut Kadıköy ilçemizde Kadıköy teşkilatımız ile birlikte hane ziyaretlerinde 
bulundu. Vekilimiz ayrıca Mavi Vatan Derneği’ni de ziyaret etti.

SEDA GÖREN BÖLÜK 
– ÇATALCA
İstanbul Milletvekilimiz 
Seda Gören Bölük Çatalca 
ilçemizdeydi. Yapımı 
tamamlanmak üzere 
olan Çanakça ilköğretim 
okulundaki çalışmaları 
yerinden incelemek 
üzere Muhtarımız Sinan 
Kocabaş ve Çanakçalı 
vatandaşlarımızla beraber 
sahada buluştu.
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ŞAMİL AYRIM – 
AVCILAR
İstanbul Milletvekilimiz 
Şamil Ayrım 
Avcılar ilçemizde 
teşkilatımızla birlikte 
hane ziyaretlerinde 
ve dernek ziyaretinde 
bulundu ve 
vatandaşlarımızla 
hasbihal etti.

ŞENGÜL KARSLI - BÜYÜKÇEKMECE
İstanbul Milletvekilimiz Şengül Karslı Büyükçekmece ilçemizde teşkilatımız ile bir 
araya geldi. Daha sonra kurum ziyaretleriyle programlarına devam etti. AK Parti 
çatısı altında, kökleri mazide, gözleri istikbalde olan bir milletin sesi, emeğini ve 
yüreğini ortaya koyan, her adımda vatan sevdasıyla yol alan kutlu yürüyüşün 
neferleriyiz. 
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YAHYA ÇELİK - 
ŞİLE
İstanbul Milletvekilimiz 
Yahya Çelik Şile 
ilçemizde Şehrimiz 
ticaretine katkıda 
bulunan ve her biri 
kendi sektöründe 
samimiyet ile özveriyle 
çalışan değerli esnaf 
ve sanatkarlarımızı 
ziyaret etti.

YÜCEL ARZEN - 
BAĞCILAR
İstanbul 
Milletvekilimiz Yücel 
Arzen Hacıoğulları 
Bağcılar ilçe 
teşkilatımız ile 
buluştu. Vefahane 
Yaşam Merkezinde 
ilçe sakimlerimizle bir 
araya gelen vekilimiz 
gençlerle de buluştu.



ATAŞEHİR
Ataşehir İlçe Başkanlığı

Ataşehir Kaymakamlığı

İLÇELERİMİZE ZİYARETLER
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram ilçelerimize yapmış olduğu ziyaretlerine  

devam ediyor. Başkanımız bu hafta teşkilatımızla birlikte Ataşehir, 
 Bağcılar, Sancaktepe ilçelerimizde ziyaretlerde bulundu.
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İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Ataşehir ilçemize ziyarette bulunarak 
teşkilatımızla bir araya geldi. İl Başkanvekilimiz Bayram; “Saha 
programlarımız öncesi ilçe başkanlığımızda buluşarak istişarelerimizi 
gerçekleştirdik. Teşkilatlarımız ile her an, her yerde milletimiz için 
çalışmaya gönüllere dokunmaya devam ediyoruz” şeklinde konuştu.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Ataşehir Kaymakamlığımızı 
ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Bayram; “Ataşehir 
Kaymakamımız Bekir Dınkırcı Bey’i teşkilat mensuplarımız ile 
ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. Misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için kıymetli Kaymakamımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz” ifadelerini kullandı.



Önceki dönem belediye başkan adayımız Naim Yağcı’ya ziyaret

Örnek ve Ferhatpaşa Mahalle Muhtarlıklarımız
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İl Başkanvekilimiz Akın Bayram önceki dönem belediye başkan 
adayımız Naim Yağcı’yı ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Baram; 
“Önceki dönem belediye başkan adayımız Naim Yağcı başkanımızı 
teşkilat mensuplarımız ile ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için kıymetli başkanımıza 
teşekkür eder, çalışmalarında başarılar dileriz” dedi.

İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram teşkilat 
mensuplarımızla birlikte 
Örnek Mahalle Muhtarımız 
Mithat Özet ve Ferhatpaşa 
Mahalle Muhtarımız Hakkı 
Kaya’yı ziyaret etti. İl 
Başkanvekilimiz Bayram 
misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli 
muhtarlarımıza teşekkür 
ederek millete hizmet 
yolundaki çalışmalarında 
başarı dileklerinde bulundu. 



Örnek ve Ferhatpaşa Mahalle Başkanlarımıza ziyaret
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İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Örnek ve Ferhatpaşa 
Mahalle Başkanlarımıza 
ziyarette bulundu. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; 
“Teşkilat mensuplarımızla 
Örnek Mahalle Başkanımız 
Taner Kılıç, Ferhatpaşa Mahalle 
Başkanımız Ramazan Gül’ü ve 
mahalle yönetimlerini ziyaret 
ettik. Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için 
kıymetli başkanlarımıza ve 
yönetimlerine teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz” 
ifadelerini kullandı.

Geçmiş olsun ziyareti

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram geçirmiş oldukları yangın felaketi sonrasında önceki dönem Ferhatpaşa Mahalle 
Başkanımız Mevlüt Tanyıldıza, ailesine ve çevre halkına ziyarette bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram kendilerine 
geçmiş olsun dileklerini iletti.



 www.akpartiistanbul.com                 

SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 13

BAĞCILAR
Bağcılar İlçe Başkanlığı

Bağcılar Belediye Başkanlığı

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Bağcılar İlçemizi 
ziyaret ederek İlçe Başkanımız ve teşkilat 
mensuplarımızla bir araya geldi. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “AK Parti olarak sadece seçim dönemleri 
değil her zaman her yerde her an milletimiz için 
çalışan bir teşkilatız. Her an hizmet aşkıyla çalışan 
teşkilatımızın her bir ferdine teşekkür ediyoruz” dedi.

İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram Bağcılar 
Belediyemize 
ziyarette bulundu. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; 
“İlçe Başkanımız Rüstem 
tüysüz ve teşkilat 
mensuplarımızla genç 
ve başarılı belediye 
başkanımız Abdullah 
Özdemir’i ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli 
başkanımıza teşekkür 
eder, çalışmalarında 
başarılar dileriz” şeklinde 
konuştu.
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Bağcılar İlçe Emniyet Müdürlüğü

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Bağcılar İlçe Emniyet Müdürlüğümüzü 
ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Bayram; “İlçe Emniyet Müdürümüz Korkut 
Okyay’ı teşkilat mensuplarımız ile ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için kıyme tli müdürümüze teşekkür 
eder, çalışmalarında başarılar dileriz” ifadelerini kullandı.

Bağcılar Eğitim Araştırma Hastanesi

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Bağcılar Eğitim Araştırma Hastanesi’ne ziyarette bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram; 
“Başhekimimiz Ozan Beytemür’ü teşkilat mensuplarımız ile ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli hocamıza teşekkür eder, çalışmalarında başarılar dileriz” şeklinde konuştu.
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Göztepe ve 100. Yıl Mahalle Başkanlarımıza ziyaret

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram teşkilat mensuplarımızla 
birlikte Güneşli Mahalle Muhtarımız Engin Kırcı ve 
100. Yıl Mahalle Muhtarımız Cengiz Eroğlu’nu ziyaret 
etti. Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için kıymetli 
muhtarlarımıza teşekkür eden Başkanımız, millete hizmet 
yolunda çalışmalarında başarı dileklerinde bulundu.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Göztepe ve 
100. Yıl Mahalle Başkanlarımıza ziyarette 
bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram; “Teşkilat 
mensuplarımızla Göztepe Mahalle Başkanımız 
Ferit Soylu ve 100. Yıl Mahalle Başkanımız 
Yusuf Gündoğdu’yu mahalle yönetimleriyle iş 
yerlerinde ziyaret ettik. Misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için kıymetli başkanlarımıza ve 
yönetimlerine teşekkür eder, çalışmalarında 
başarılar dileriz” ifadelerine yer verdi.

Güneşli ve 100. Yıl Mahalle Muhtarlıkları



 www.akpartiistanbul.com                 

SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 16

SANCAKTEPE
Sancaktepe İlçe Başkanlığı

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Sancaktepe 
İlçe Başkanlığımızı ziyaret ederek teşkilatımızla 
bir araya geldi. İl Başkanvekilimiz Bayram 
İlçe Yönetim toplantısına da katıldı. 
İstanbul’umuz ve ülkemizin aydınlık yarınları için 
teşkilatlarımızla omuz omuza, inanç ve azimle 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz diyen Başkanımız 
buradaki konuşmasında; “AK Parti olarak 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan 
liderliğinde, Türkiye’yi yönetme mesuliyetini 
devraldığımız andan itibaren milletimize karşı 
görevlerimizi hakkıyla yerine getirme çabası 
içerisinde olduk. Zorluklar karşısında ürken, 
çekinen, korkan değil, tam tersine ne kadar 
büyük olursa olsun konuların üzerine cesaretle 
giden ve çözüme odaklanan bir anlayışla 
hareket ettik. Aşkla çalışan yorulmaz, bize 
yorulmak, pes etmek yakışmaz diyoruz ve 2053-
2071 hayallerimiz doğrultusunda çalışan, emek 
veren tüm teşkilat mensuplarımıza teşekkür 
ediyoruz” dedi.

Sancaktepe İlçe Emniyet Müdürlüğü
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Sancaktepe 
İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne ziyarette bulundu. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; “İlçe Emniyet Müdürümüz 
Hakan Erişmiş Bey’i teşkilat mensuplarımız 
ile ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için emniyet 
müdürümüze teşekkür eder, çalışmalarında 
başarılar dileriz” ifadelerine yer verdi.
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Sancaktepe İlhan Varank Devlet Hastanesi

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Sancaktepe 
İlhan Varank Devlet Hastanesi’ni ziyaret etti. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; “İlçe Başkanımız ve teşkilat 
mensuplarımızla İlhan Varank Hastanesi Başhekimi 
Gökhan Yaprak Bey’i ziyaret ederek istişarelerde 
bulunduk. Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için 
kıymetli hocamıza teşekkür ederiz” şeklinde konuştu.

Hilal Mahalle Muhtarlığı

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram teşkilat mensuplarımızla 
birlikte Hilal Mahalle Muhtarımız Nesim Bölgi’yi ziyaret etti. İl 
Başkanvekilimiz Bayram, misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için 
kıymetli muhtarımıza teşekkür ederek, millete hizmet yolunda 
çalışmalarında başarı dileklerinde bulundu.



 www.akpartiistanbul.com                 

SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 18

Mevlana Mahalle Başkanımıza ziyaret

Taziye

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Mevlana Mahalle Başkanımızı ziyaret 
etti. Başkanımız Bayram; “Teşkilat mensuplarımızla Mevlana Mahalle 
Başkanımız Himmet Gök’ü ziyaret ettik. Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli başkanımıza teşekkür eder, çalışmalarında 
başarılar dileriz” dedi.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram ilçemizde taziye ziyaretinde bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram; “Teşkilat mensuplarımızla kısa 
bir süre önce babasını kaybeden Emin Akkuş Bey’i işyerinde ziyaret ettik. Merhum amcamıza Allah’tan rahmet, yakınlarına ve 
sevenlerine başsağlığı dileriz. Mekânı cennet olsun” ifadelerini kullandı.
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İl Başkanvekilimiz, Siyasi ve Hukuki İşler Başkanımız Akın 
Bayram’ın başkanlığında 2. Bölge Siyasi ve Hukuki İşler 
Başkanları toplantımızı Esenler ilçemizde gerçekleştirdik.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram toplantı ile ilgili 
değerlendirmesinde; “2. Bölge Siyasi ve Hukuki İşler 
Başkanlarımız ile bölgesel istişare ve değerlendirme toplantımızı 
gerçekleştirdik. Toplantımız ve istişarelerimiz hayırlara vesile 

olsun” ifadelerini kullandı.

2. BÖLGE SİYASİ VE HUKUKİ 
İŞLER BAŞKANLARI TOPLANTIMIZ
ESENLER’DE YAPILDI
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İl Başkan Yardımcımız Mehmet 
Fatih Serdar riyasetinde Sarıyer İlçe 
Başkanımız Halil İbrahim Kurşun ve 
teşkilat mensuplarımız ile ziyaretler 
gerçekleştirildi.

Ziyaretlerde Şişli Hamidiye Etfal Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Özgür 
Yiğit ve Baltalimanı Kemik Hastanesi Başhekimi 
Doç. Dr. Bülent Karslıoğlu ile hastanelerimizin 

hizmetleri ile ilgili bilgilendirmelerde bulunuldu. Ziyaretlerin 
ardından İl Başkan Yardımcımız Mehmet Fatih Serdar, 
Sarıyer İlçe Yönetim Kurulu toplantısında Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz ve Mahalle Başkanlarımız ile bir araya geldi. 
Toplantıda ilçe yönetim kurulu üyelerimiz ve mahalle 
başkanlarımız ile istişarelerde bulunuldu.

SARIYER 
İLÇEMİZDE 
ZİYARETLER
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İl Başkan Yardımcımız Mehmet 
Fatih Serdar, İstanbul Aile ve 
Sosyal Hizmetler İl Müdürü 
Ömer Turan Beye ziyarette 
bulundu.

Ziyarette sosyal devlet olma 
bilinciyle vatandaşlarımıza yönelik 
yapılan çalışmalar hakkında 
istişareler gerçekleştirildi. İl 

Müdürü Ömer Turan yapılan ve yapılacak 
olan çalışmalar hakkında bilgilendirmelerde 
bulundu.

İl Başkan Yardımcımız Mehmet 
Emin Özkaya, İl Yönetim kurulu 
üyemiz Nurullah Aktaş, Ümraniye 
ilçe başkanımız Salim Çetinkaya, 
Ataşehir İlçe Başkanımız Burak 

Çifci ve teşkilat mensuplarımızın katılım 
sağladığı karşılaşmada kazanan dostluk 
oldu.

AİLE VE SOSYAL HİZMETLER 
MÜDÜRLÜĞÜ’NE ZİYARET

DOSTLUK KAZANDI

İl Sosyal Politikalar Başkanlığı Spor 
Komisyonumuzun koordinesinde düzenlenen ilçeler 

arası dostluk müsabakaları kapsamında Ümraniye 
ilçemizin evsahipliğinde Üsküdar ve Ataşehir 

ilçelerimiz yeşil sahada bir araya geldiler.
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ATTIĞIMIZ 
ADIMLARI 
KORKUYLA 
TAKİP 
EDİYORLAR

MAVİ VATAN’A YENİ GÜÇ: PİRİREİS 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Aksaz Tersanesi Komutanlığı Açılış ve 
Deniz Platformları Teslim Töreni’nde açıklamalarda bulundu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Topraklarımızda huzur içinde yaşamak için hem mavi vatanımızda hem 
de uzak coğrafyalarda güçlü ve etkin bir donanmaya sahip olmamız gerektiğinin 
bilincindeyiz. Bugün burada olduğu gibi Türkiye’nin attığı adımları dostlarımız 
gıptayla, kardeşlerimiz minnet ve destek duygularıyla muarızlarımız ise korkuyla 
takip etmektedir” ifadelerini kullandı.
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İşte Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın açıklamalarından 
satır başları:

“Deniz Kuvvetlerimizin 
gücünü ve etkinliğini artıracak 
gemilerin teslimi ve Aksaz Tersanesi 
Komutanlığımızın hizmete girişi 
vesilesiyle bir aradayız. Bu özel 
günde tersane komutanlığımızla 
birlikte ordumuz için kritik önemi 
haiz Pirireis denizaltımızı hizmete 
alıyor. Hızırreis denizaltımıza bayrak 
çekiyor ve seyir testlerini başlatıyoruz. 
Muratreis denizaltımızın havuz donatım 
faaliyetlerine başlıyor. İlaveten 2-3-
4 numaralı akaryakıt gemileriyle 3 
bin tonluk denizaltı havuzunu da 
hizmete veriyoruz. Gemilerimizin 
ve denizaltımızın inşasında emeği 
geçen her bir kardeşime kalpten 
teşekkür ediyor, ülkemiz ve Türk Silahlı 
Kuvvetlerimiz için hayırlı olmasını 
diliyorum.

Sözlerimin hemen başında 
vatanımızın bekası milletimizin istiklal 
ve istikbali uğrunda can veren aziz 
şehitlerimizi rahmetle yad ediyorum. 
Kahraman gazilerimize ülkem ve 
milletim adına şükranlarımı arz ediyor, 
rabbim hepsinden razı olsun diyorum.

“MAVİ VATAN’DA GÜÇLÜ 
BİR DONANMAYA SAHİP 
OLMALIYIZ”

Üç tarafı denizlerle çevrili tüm 
dünyanın gözü üzerinde olan bir 
ülkeyiz. Asırlar boyunca küresel güç 
mücadelelerine sahne olmuş bir 
coğrafyanın tam merkezinde yer 
alıyoruz. Bu topraklardaki bin yıllık 
mevcudiyetini şehitlerinin mübarek 
kanlarına ve fedakarlıklarına borçlu olan 
bir milletiz.

Topraklarımızda huzur içinde 
yaşamak için hem mavi vatanımızda 
hem de uzak coğrafyalarda güçlü ve 
etkin bir donanmaya sahip olmamız 
gerektiğinin bilincindeyiz. Bu anlayışla 
2002’den beri “Güçlü Türkiye Güçlü 
Ordu” şiarıyla TSK’yı her alanda 
güçlendirmenin çabası içindeyiz. 
Bugün burada olduğu gibi Türkiye’nin 
attığı adımları dostlarımız gıptayla, 
kardeşlerimiz minnet ve destek 
duygularıyla muarızlarımız ise korkuyla 
takip etmektedir.

Deniz Kuvvetlerimizin ihtiyacı 
olan her türlü platform için bütün 
imkanları seferber etmiş durumdayız. 

Donanmamızı hedeflediğimiz seviyeye 
bir adım daha yaklaştırıyoruz. Deniz 
Kuvvetlerimizin stratejik unsurlarının 
başında denizaltılarımız vardır. Bugün 
hizmete giren TCG Pirireis, 6 adet 
havadan bağımsız tahrik sistemine 
sahip denizaltılarımızın ilkidir. Reis sınıfı 
denizaltılarımız dünyadakilere kıyasla 
üstün özelliklerle donatıldı.

Reis sınıfı tüm denizaltıları 
2029’a kadar hizmete alacağız. 
Biliyorsunuz halihazırda kendi savaş 
gemisini tasarlayan inşa eden ve 
idamesini gerçekleştirebilen sayılı 
ülkeler arasındayız. Tabii ki bununla 

yetinmiyoruz. Yaklaşık 138 yıllık 
hayalimiz olan kendi denizaltımızı inşa 
etme hedefimize MİLDEN projemizle 
ulaşmayı ümit ediyoruz. Böylece kendi 
denizaltısını dizayn edip inşa edebilen 
dünyadaki lider ülkeler arasına girmiş 
olacağız. MİLDEN projemizle ilgili 
çalışmalarımızda kendi mecrasında 
ilerliyor. Pirireis denizaltısıyla ilgili 
vurgulanması gereken bir diğer nokta 
şudur. Denizaltımızın inşasında birçok 
savunma sanayi firmamız alt yüklenici 
olarak görev almış böylece MİLDEN için 
büyük bir birikim elde edilmişti.

Deniz kuvvetlerimizin ihtiyaç 
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duyduğu imkan ve kabiliyetlerine 
erişebilmesi için çok önemli projeleri 
hayata geçirdik. 

Tersane altyapımızı güçlendiriyoruz. 
Şimdi 4. tersanemize kavuşuyoruz. 
Bugün açılışını yaptığımız Aksaz 
Tersanesi Komutanlığı 13 bin 
metrekaresi kapalı olmak üzere toplam 
113 bin metrekare alana sahiptir. 
Bu tersanemiz Ege ile Akdeniz’in 
kesiştiği konumda bulunması doğal 
yapısının elverişliliği ve korunaklı bir 
limana sahip oluşuyla stratejik açıdan 
fevkalade önemlidir. Aksaz Tersanesi 
uhdesinde bulunan 11 fabrika, ambarlar, 
7 bin 500 tonluk yüzer havuz, 450 
tonluk çekek yeri, 100 tonluk yüzer 
vinç ile Deniz Kuvvetlerimize önemli 
onarım ve inşa kabiliyetleri sağlıyor. 
Nitelikli mühendislik gücü ve tecrübeli 
işçilerimiz sayesinde gemilerimizi 
burada zamanında istenen performans 
ve maliyette inşa edebiliyoruz. Ayrıca 
yaşanan arızalara dünyanın neresinde 
olursa olsun 7/24 esasıyla müdahale 
edebiliyoruz. Buna en güzel örnek 
cumhuriyetimizin banisi Gazi Mustafa 
Kemal’in emaneti olan Savarona 
gemimizdir. Yıllarca kaderine terk edilen 
hatta bir dönem kumarhane olarak 
kullanılan ismi utanç verici olaylarla 
gündeme gelen Savarona gemisini 
aslına sadık kalarak kısa sürede ve 
düşük maliyetle baştan aşağı yeniledik. 
Gazi Mustafa Kemal’in bir çocuğun 
oyuncağını beklemesi gibi bekledim 

dediği Savarona’yı bakımsızlıktan 
kurtarıp milletimize kazandırdık. Birileri 
sadece Gazi’nin ismini kullanarak siyasi 
rant peşinde koşarken biz binlerce yıllık 
tarihimizin tamamını bir bütün olarak 
kucaklıyoruz.

Şunu çok net söylemek isterim 
tersane altyapımızı güçlendirme 
çalışmalarımız devam edecek. 
İleride inşallah Mersin’de de bir 
tersanemiz olacak. İstanbul ve 
Gölcük tersanelerimize ilaveten Ege 
ve Akdeniz kıyılarımızda da Mavi 
Vatan’ın muhafızlarının her türlü 
bakım onarımını yapabileceğiz. 
Denizlere hakim olan cihana hakim olur 

prensibiyle bu alandaki kapasitemizi 
sürekli ileriye taşımayı sürdüreceğiz. 
Nitekim bugün Deniz Kuvvetlerimizin 
muharip unsurlarına harekat alanında 
lojistik destek sağlayacak milli 
tersanelerimizde dizayn ve inşa 
edilen her biri 200’er tonluk 3 adet 
yakıt gemisini de hizmete alıyoruz. 
Bundan sonra Deniz Kuvvetlerimiz 
ile Sahil Güvenlik Komutanlıklarımıza 
bağlı yüzer unsurlar ve dost müttefik 
unsurların lojistik ihtiyaçlarını daha rahat 
karşılayabileceğiz. Bizlere bu sevinci ve 
gururu yaşatan tüm komutanlarımızı 
firmalarımızı mühendisinden işçisine 
tüm kardeşlerimi tebrik ediyorum.
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“SAVUNMA SANAYİİ 
FİRMAMIZ 3 BİN 500’E 
ÇIKTI”

Burada şu hususu özellikle ifade 
etmek arzusundayım. Savunma 
sanayii asla ihmale gelmeyen 
duraksamayı kabul etmeyen sürekli 
ve yüksek tempolu çalışmayı 
gerektiren bir alandır. Şöyle geriye 
doğru baktığımızda çok kısa sürede 
nasıl büyük hedef mesafe kat 
ettiğimizi hepimiz görebiliyoruz. 
Son 22 yılda savunma sanayiinde 
özellikle vakıf ve özel şirketleri, 
KOBİ’leri, araştırma kuruluşları, 
teknoloji merkezleri, askeri özel 
sektör tersaneleriyle adeta bir 
devrim gerçekleştirdik. 2002’de 
ülkemizde 62 olan savunma 
sanayii projesi sayımız 1031’e 56 
olan savunma sanayii firmamız 3 
bin 500’e çıktı. Savunma sanayii 

projelerinin toplam büyüklüğü 96 
milyar doları aştı. Daha önce askeri 
gemilerimizi yurt dışından hazır alım 
veya yabancı tasarım ile yurt içinde 
üretim yöntemiyle temin ederken 
bugün farklı kategorilerde pek çok 
ürünü tasarlıyor üretiyor ve ihraç 
ediyoruz.

Bakınız sadece 2023 yılı 
başından bu yana MİLGEM 
İstif sınıfı gemilerimizin ilki olan 
İstanbul, çok amaçlı amfibi hücum 
gemimiz Anadolu, Denizde İkmal 
Muharebe Destek Gemimiz Derya, 
lojistik destek gemileri Yüzbaşı 
Güngör Durmuş ve İstihbarat Arif 
Ekmekçi ile ilk insansız ve otonom 
deniz aracımız Marlin’in kabulleri 
yapıldı. Gemilerimizin ihtiyaç 
duyduğu farklı özellikteki radarların 
geliştirilmesi, yakın hava savunma 
sistemimiz, Gökdeniz’in üretiminin 
tamamlanarak gemilerimize 
entegrasyonu, helikopter yakalama 
ve transfer sistemimizin yerli ve milli 
imkanlarla üretilerek gemilerimize 
entegrasyonu gibi pek çok faaliyeti 
aynı anda ve büyük bir kararlılıkla 
yürütüyoruz. Geçmiş yıllarda 
tamamlamış olduğumuz birçok 
projeye ek olarak 200 adet deniz 
platformu ile 40 adet su üstü ve su 
altı otonom ve insansız deniz aracı 
projemiz halen devam ediyor. 

“MAVİ VATAN’A MASAL 
DİYEN BEDBAHLARA 
ALDIRMADAN, EMİN ADIMLARLA 
YÜRÜYECEĞİZ”
Hepimiz biliyoruz ki tüm bunlar sadece 
birer başlangıçtır. Türkiye çok daha fazlasını 
başaracak kapasiteye sahiptir. Yaptıklarımızı, 
yapacaklarımızı, başardıklarımızı yeni 
zaferlerin birer müjdecisi olarak görüyoruz. 
Karşılaştığımız nice ambargoya rağmen elde 
ettiğimiz neticeler inancın, azmin ve gayretin 
neleri başarabileceğini hepimize göstermiştir. 
Karada, havada, denizde ve her yerde güçlü bir 
Türk Silahlı Kuvvetleri için gerekeni yapmaya 
devam edeceğimizden kimsenin şüphesi 
olmasın. Mavi Vatan’a masal diyen bedbahlara 
aldırmadan bizi yolumuzdan çevirmeyi 
amaçlayan engellere takılmadan, yorulmadan, 
kesinlikle geri adım atmadan, Türkiye yüzyılı 
hedefimiz doğrultusunda emin adımlarla 
yürüyeceğiz. Tüm bu faaliyetlerimizde temel 
hedeflerimiz güçlü ve tam bağımsız bir 
savunma politikası, güçlü ve tam bağımsız bir 
savunma sanayiidir. Ülkemizin kaynaklarını en 
etkin şekilde kullanarak vakit ve nakit kaybına 
mahal vermeden inşallah savunma sanayiindeki 
hedeflerimize ulaşacağız. Rabbim yolumuzu 
bahtımızı açık etsin diyorum.
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PARA BABALARINA 
PEŞKEŞ ÇEKİYORLAR

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Bitlis’te katıldığı kamu ve özel sektör 
yatırımları toplu açılış töreninde açıklamalarda bulundu. İstanbul Boğazı’ndaki 
kaçak yapıya tepki gösteren Erdoğan, İBB’yi hedef alarak “Yıllarca çevre 
üzerinden bize ders vermeye kalkıp şimdi İstanbul’un en nadide çevre hazinesini 
para babalarına peşkeş çekiyorlar. Belediyeleri 3 ayda hısım akraba çiftliğine 
çevirdiler. Meydanlara söz verdikleri halde binlerce belediye işçisini kapı 
dışarı ettiler.” dedi. Erdoğan, terörle mücadeledeki başarıyı da hatırlatıp “Eski 
Türkiye artık tamamen geride kaldı. İnsanımızın kökeninden, dilinden dolayı 
ötekileştirildiği günler geride kaldı. Terör sopası ile siyasetin dizayn edildiği, 
ülkemize istikamet çizildiği günler geride kaldı.” ifadelerini kullandı.

İBB’YE ‘KAÇAK YAPI’ TEPKİSİ
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25-26 Ağustos 
tarihlerinde Malazgirt 
Zaferi’nin yıldönümü 
nedeniyle Bitlis’in 

Ahlat ilçesinde bulunan 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Kabine toplantısına Ahlat 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde 
başkanlık edecek.

Kiler İplik Fabrikası önünde Bitlis 
kamu ve özel sektör yatırımları 
toplu açılış törenine katılan 
Erdoğan, yaptığı konuşmada şu 
ifadelere yer verdi:

Bizi muhabbetle bağrınıza 
bastınız. Allah kardeşliğimizi daim 
eylesin. Malazgirt’in yıl dönümü 
için bugün Bitlis’in yarın da Muş’un 
misafiriyiz. Öncelikle Bitlis’e olan 
şükran borcumuzu ödemek 
istiyorum. 31 Mart seçimlerinde 
Bitlis bize verdiği söze sadık 
kalarak Cumhur İttifakı’ndan yana 
kullandı tercihini.

Gece gündüz demeden Bitlis 
için çalışmaya, Bitlis halkına 
hizmete devam edeceğiz. 

Bugün yatırımları şehrimize 
kazandırmanın sevincini yaşıyoruz.

1 MİLYAR 776 
MİLYONLUK YATIRIM 
DEVAM ETMEKTE

Belediyelerimiz vatandaşımıza 
hizmetini sürdürüyor. 210 
milyona ulaşan bu proje ile eser 
ve hizmetleri sizlerin emrine 
veriyoruz. TOKİ, Ahlat’ta 1 milyar 
96 milyonluk yatırımla inşaatlarını 
bitirdi. Bitlis merkezde kentsel 
dönüşümde sona geldik. Toplam  1 
milyar 229 milyonluk bu projenin 
de açılışını gerçekleştiriyoruz. 
Şehrimize sadece çevre ve 
şehircilikte 22 yıldaki yatımımız 
26 milyar liraya ulaştı. Her alanda 
şehrimizin çehresini değiştirecek 
eserlere imza attık. 1 milyar 776 
milyonluk yatırımımız devam 
etmekte. 

Bitlis’in özel sektör yatırımlarında 
da şaha kalktı. Pek çok fabrikanın 
açılığını yapmıştık. Bugün de yeni 
halkalar ekliyoruz. 3 etaptan oluşan 

pamuk ipliği ve tekstil fabrikasının 
ilk etabını yapıyoruz. Kalan etaplar 
bittiğinde günlük 65 ton pamuk 
girdisi ile 50 ton iplik üretecek. 
Kiler Holding’i bu yatırım için tebrik 
ediyorum. 

PİRİ REİS’İ 
DONANMAMIZA 
KATTIK

Bitlis ülkemizin önemli tekstil 
merkezlerinden biri olacaktır. 
Savunma sanayii, son 22 yılda 
destan yazdığımız alanların 
en başında geliyor. Yüzde 80 
yurt dışına bağlı olan ülkemizi 
kendi mühimmatını üretir 
hale getirdik. Dün Aksaz’daki 
komutanlığımızda Piri Reis 
Denizaltımızı donanmamıza kattık. 
Bugün de patlayıcı madde üretim 
tesisinin temelini atıyoruz. Fabrika 
tamamlanınca bin kişilik istihdam 
oluşturacak. Bu yatırımımızın 
şehrimize ve ülkemize hayırlı 
olmasını diliyorum.
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ESKİ TÜRKİYE 
TAMAMEN GERİDE 
KALDI

Terörün karanlık gölgesi 
doğu illerimizden çekildikçe 
şehirlerimizin potansiyeli ortaya 
çıkmaktadır. Bölge illerimiz farklı 
bir ivme kazandı. Endişenin 
yerini güven, korkunun yerini 
huzur aldı. Bölgede huzur ortamı 
güçlendikçe yatırımlar daha hızlı 
şekilde ilerliyor. Düne kadar terör 
yuvası olan Gabar’da ülkemizin 
en büyük petrol rezervlerinden 
birini çıkarıyoruz. Bu başarıların 
hiçbiri tesadüf değil. bunları Bitlis’in 
desteği ile başardık. Siz bize sahip 
çıktınız, hükümetimize sahip 
çıktınız. Sizin için ter dökenlere, 
mücadele verenlere sahip çıktınız. 
Eski Türkiye artık tamamen geride 
kaldı. İnsanımızın kökeninden, 
dilinden dolayı ötekileştirildiği 
günler geride kaldı. Terör sopası 
ile siyasetin dizayn edildiği, 
ülkemize istikamet çizildiği günler 
geride kaldı. Baskıların, yasakların 
olduğu günler geri gelmemek 
üzere tamamen geride kaldı. 
Kazanımları kimsenin elimizden 
almasına müsaade etmeyiz. Belini 
kırdığımız terör tehdidinin tekrar 

hortlatılmasına izin vermeyiz. Eski 
günleri özleyenlere, çatışmayı 
şiddeti özleyenlere bizi karanlık 
günlere çekmek isteyenlere 
asla eyvallah etmeyiz. Yularını 
Türkiye düşmanlarının tuttuğu 
provokatörlerin oyununa 
gelmeyeceğiz.

MECLİS KÜRSÜSÜNDE 
PROVOKATÖRLÜK YAPANA 
KOL KANAT GERDİLER
Yıllarca çevre üzerinden bize ders 
vermeye kalkıp şimdi İstanbul’un en 
nadide çevre hazinesini para babalarına 
peşkeş çekiyorlar. Belediyeleri 3 ayda 
hısım akraba çiftliğine çevirdiler. 
Meydanlara söz verdikleri halde 
binlerce belediye işçisini kapı dışarı 
ettiler. Avrupa’da keyif çatan gösteriş 
müptelası bir elitizm çıktı. Kendi 
menfaatleri dışında hiçbir gündemleri 
yok. Yetkiyi milletten alıp Hizmeti 
hapisteki teröriste veriyorlar. Meclis’te 
provokatörlük yapan bir marjinale 
kimlerin kol kanat gerdiğini takip etik. 
Meclis kürsüsünden millete hakaret 
eden bu provokatörü ellerinden gelse 
demokrasi havarisi ilan edeceklerdi. 
Muhalefetin bu koroya ip gibi dizilmesi 
teslimiyet işaretidir. Bir avuç marjinal 
muhalefeti esir almış, parmağında 
oynatmaktalar. Halktan kopmuş 
durumdalar. milletimiz bunların 
neyin peşinden koştuğunu çok iyi 
görmekte. Bunlardan ülkeye hayıt 
gelmesi mümkün değildir. Türkiye’yi 
sıkıntılarından kurtaracak olan yine 
biziz.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan Bitlis’in, 
Ahlat ilçesinde geçekleştirilen Malazgirt Zaferi’nin 
953. yıl dönümünde önemli açıklamalarda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 

konuşmasından satırbaşları;
Ahlat Anadolu’da okun ilk düştüğü yerlerden, ocağın ve 

otağın ilk kurulduğu yurtlardandır. Ahlat bin yıl öncesinden 
bugüne kurulan bir iman, kültür ve medeniyet köprüsüdür. 
Bin yıldır bu toprakların sanat eserine dönüştürerek 
taşa toprağa işlenen hafıza, devletimizin ve milletimizin 
hafızasıdır. Ahlat’ın kıymetini bilmek değerlerin değerini 

BU TOPRAKLARIN ASIL 
SAHİPLERİ BİZLERİZ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan 
Bitlis’in, Ahlat ilçesinde gerçekleştirilen 
Malazgirt Zaferi’nin 953. yıl dönümünü 

kutlama töreninde önemli açıklamalarda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan: “Bu 

toprakların asıl sahipleri bizleriz. Anadolu’da 
varlığımızı hazmedemeyenler büyük bir 

bozguna uğrar.” ifadelerini kullandı.
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bilmektir. Ahlat’ın sanat eserleri 
mana itibariyle geçmişimizi 
ve geleceğimizi temsil eden 
abidelerdir.

Ahlat, Malazgit ile birlikte 
muazzam bir coğrafyada fetih ve 
medeniyet rüzgarları estirmiştir. Ay 
yıldızlı bayrağımızı dalgalandıran 
asıl rüzgar o rüzgardır. 8 bin 200 
ecdad mezarıyla Ahlat bize kim 
olduğumuzu, nereden nereye 
gittiğimizi hatırlatır.

AHLAT KÜLLERİNDEN 
YENİDEN DOĞDU

Göreve geldiğimizden bu yana 
Ahlat’ı kökleriyle buluşturmak, 
tarihimizdeki yerine uygun cazibe 
merkezi haline getirmek için 
çok çalıştık. Ahlat hamdolsun 
küllerinden yeniden doğdu.

ÜSTÜMÜZE KURULAN 
SENARYOLARI 
YIRTTIK ATTIK

Bin yıl önce gönüllerde edinilen 
yer bu vatanın çimentosu, kalesi 
ve sigortası oldu. Yıkılmaz 
gök kubbesi oldu. Bin yıldır bu 
kardeşlik hukukunun bozmaya 
ve yok etmeye kimsenin gücü 
yetmedi. Bizi bölmeye çalıştılar. 

Siyasi görüş farklılıkları üzerinden 
nifak çıkarmaya çalıştılar. 
Kalleş oyunlarla kardeşliğimizi 
dinamitlemek, bizi kolay lokma 
haline getirmek istediler. Aziz 
milletimizin desteğiyle hepsinin 
üstesinden geldik. 85 milyon 

olarak her zaman birbirimize 
daha sıkı kenetlendik. Vatanımıza 
yönelik senaryoları yırtıp atarak 
yola devam ediyoruz. Bizler bu 
toprakların emanetçisi değil asıl 
sahipleriyiz. Anadolu bizim öz 
yurdumuzdur. Milletimizin ebedi 
kardeşliğini bozmaya çalışanlar ne 
yaptılarsa başaramadılar.

Ay yıldızlı bayrağın gölgesinde 
85 milyon biriz, beraberiz, tek 
yüreğiz. Türk, Kürt, Arap, Zaza, 
Çerkez... Bu topraklar üzerinde 
hepimiz biriz, beraberiz, kardeşiz. 
Biz hep birlikte Türkiye’yiz. Rabbim 
birliğimizi, kardeşliğimizi daim 
eylesin.
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 İŞ YAPMAK 
YERİNE 

SİYASET 
YAPTILAR

MUHALEFETE ORMAN YANGINI TEPKİSİ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan başkanlığındaki kabine toplantısı 
sona erdi. İlk kez Ahlat Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde gerçekleştirilen 
toplantı sonrası Cumhurbaşkanımız Erdoğan açıklamalarda bulundu. Orman 
yangınları konusunda muhalefeti, “Belediyeleri iş yapmak yerine, yangın gibi 
bir meselede dahi siyaset yapma peşinde koşmaktadır. Bunun kabul edilebilir 
hiçbir yanı yoktur” sözleriyle eleştiren Erdoğan, “Vatandaşlarımıza bir kez 
daha çağrıda bulunmak istiyorum. Sıcak havanın etkisini sürdüreceği 15 Eylül’e 
kadar çok dikkatli olmaya devam edin. %90’ı insan kaynaklı olan orman 
yangınları konusunda azami hassasiyet gösterelim.” ifadelerini kullandı.



İşte Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından öne çıkan satır başları:

Bugünkü tarihi kabine toplantımızda 
Ahlat’a ve Malazgirt’e verdiğimiz 
ehemmiyeti göstermiş olduk. 2024 yılı 
ikinci toplantısında ülkemizin savunma 
kapasitesini güçlendirecek kritik kararlar 
aldık. Yerli ve milli imkanlarla geliştirmekte 
olduğumuz Çelik Kubbe projemizin 
detaylarını görüştük. ‘Savunma sanayinde 
tam bağımsız Türkiye’ hedefimize 
ulaşmak için durmadan, dinlenmeden ve 
engellere takılmadan koşturuyoruz. Dün 
Aksaz Tersane Komutanlığı‘nda hizmete 
aldığımız projelerimiz bizi hedefimize bir 
adım daha yaklaştırmıştır. Donanmamızın 
caydırıcılığı daha da artmıştır. Yeni tip 
denizaltı projemizdeki diğer denizaltılarımız 
da tamamlandık Türkiye çok önemli bir 
güç çarpanına sahip olacak. Denizaltımızım 
tersanemizin ve diğer deniz platformlarımızın 
tekrar hayırlı olmasını diliyorum.

 Cumhurbaşkanlığı makamındaki onuncu 
hizmet yılımızı muhteşem bir eserin açılışıyla 
idrak ettik. Adana ve Mersin’in yanı sıra 
tüm bölgeye hizmet edecek Çukurova 
Uluslararası Havalimanımız yıllık 9 milyon 
yolcu kapasitesi ile gerçekten gurur verici 
bir eser oldu. Kamu özel ortaklığıyla hayata 
geçirdiğimiz bu önemli yatırımın, turizmden 
ticarete olumlu etkilerini zamanla çok daha 
net göreceğiz. Yapılan her işin mutlaka bir 
kulp takan her işe takoz koyan ülke ve millet 
menfaatine atılan her adımı engellemeyi 
maharet zanneden muhalefetin tezviratları 
bugüne kadar olduğu gibi yine fos çıkacaktır. 
Çukurova Uluslararası havalimanımızın da 
hayırlı olmasını diliyor emeği geçenleri canı 
gönülden tebrik ediyoruz.

“DÜNYADA ORMAN 
YANGINLARI İLE 

MÜCADELEDE İHA 
KULLANAN İKİ ÜLKEDEN 
BİRİYİZ”

Küresel ısınma ve iklim değişikliğinden 
en çok etkilenen ülkelerden biriyiz. Bunun 
en yakıcı etkilerini maalesef ormanlarımız 
da görüyoruz. Küçük bir kıvılcımla başlayan 
yangınlar, zümrüt yeşili ormanlarımızın alev 
kırmızısına bürünmesine neden oluyor. 
Rakamlar karşı karşıya olduğumuz tehdidin 
ehemmiyetini ortaya koyuyor. Geçtiğimiz 
yılla kıyaslandığında orman ve orman dışı 
yangın sayısı %53 artarak 5 bin 540’a çıktı. 
Orman yangınlarıyla mücadele etmek için 
filomuzda bulunan 27 uçak 105 helikopter 
5 binden fazla kara aracıyla tarihimizin en 
güçlü yeşil vatan ordusuna sahibiz. Hava 
araçlarımızın suya kolay ulaşması için 
havuz ve gölet sayımızı 4744’e yükselttik. 
Vatan Savunması’nda destanlar yazan 
İHA’larımızı orman yangınlarının tespitinde 
de kullanmaya başladık. 14 ilde 184’ü akıllı 
776 kulemizle ormanlarımızı yedi gün 24 saat 
an be an gözetiyoruz. Sadece geçen yıl 2 bin 
76 orman yangınını İHA’larımız aracılığıyla 
tespit ettik. Dünyada orman yangınları ile 
mücadelede İHA kullanan iki ülkeden biriyiz. 
Bu kapasitemiz de yangına ilk müdahale 
süresini 40 dakikalardan 11 dakikaya 

indirdik. Ayrıca 25.000 orman görevlimiz 
ve 130.000’e yaklaşan gönüllümüzle yeşil 
vatan ordumuzu güçlendirdik. 2002’de hava 
araçlarımızın su atma kapasitesi 73 tondu, 
dört kattan fazla artışla bugün 426 tona 
ulaştı. Orman yangınlarıyla etkin mücadele 
noktasında yapılması gereken ne varsa 
hiçbir fedakarlıktan kaçınmıyoruz. Ancak bu 
konuda özellikle muhalefetin çarpıtmalarını 
yalanlarını kendi imallerini kapatmak için 
yürüttüğü iftira kampanyalarına maruz 
kalıyoruz.

MUHALEFETE ORMAN 
YANGINIYLA MÜCADELE 
TEPKİSİ

Ülke genelinde çıkan orman yangınlarıyla 
mücadele ettik. Düşük nem ve yüksek 
seyreden sıcaklık, aşırı rüzgâr hızı sebebiyle 
15-19 Ağustos tarihleri arasında tam 306 
orman yangını çıktı. Bu yangınlara hem 
havadan hem karadan etkin bir şekilde 
müdahale edildi. Tarım ve Orman Bakanının 
başta olmak üzere ilgili bakanlarımız sürekli 
sahadalar. Ben de kendilerinden gidişatla 
ilgili düzenli olarak bilgi aldım. Yürütülen 
çalışmalarla ilgili fikir vermesi için burada bazı 
rakamları kısaca paylaşmak arzusundayım. 
Sadece 15-19 Ağustos arasında hava 
araçlarımız bin 640 saat uçtular. Bilhassa 
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“ZAFER ER YA DA GEÇ FİLİSTİN’İN OLACAK”
Sayın Mahmut Abbas’ı ülkemizde ağırlayarak, Filistin davasına olan sarsılmaz desteğimizi 
bir kez daha gösterdik. Sayın Abbas’ın Gazi meclisimizde verdiği mesajlar tüm dünya 
tarafından dikkatle takip edilmiştir. İsrail tüm vahşetine, tüm barbarlığına Gazze’de 10 
aydır esirdiği teröre rağmen Filistin halkının direniş azmini kırmamıştır. Topraklarını 
kahramanca savunan Filistin halkını bir kez daha saygıyla selamlıyorum. Zaferin er veya 
geç ama mutlaka Filistinli kardeşlerimizin olacağını yürekten inanıyoruz. Rabbim Filistinli 
kardeşlerimizin yardımcısı olsun diyorum. Mezuniyet sevinçlerini paylaştığımız Jandarma 
ve Sahil Güvenlik Akademisi‘ndeki subay ve astsubaylarımıza tekrar başarılar diliyorum. 
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orman personelimiz canlarını tehlikeye 
atma pahasına büyük bir özveriyle günlerce 
mücadele ettiler. Mevla’m hepsinden razı 
olsun diyoruz. Tabii burada bir üzüntümüzü 
de ifade etmek istiyorum. Devletimiz her 
yangın çıktığında sadece alevlerle değil, aynı 
zamanda muhalefetin körüklediği fitne ateşi 
ile de mücadele etmekteyiz.

“MUHALEFET 
BELEDİYELERİ İŞ 
YAPMAK YERİNE YANGIN 
GİBİ BİR MESELEDE 
DAHİ SİYASET YAPMA 
PEŞİNDE KOŞMAKTA”

Geçen sene Mardin ve Diyarbakır anız 
yangınında aynısını yaşadık Aynı iftira yalan 
ve çarpıtma furyasına geçen hafta da şahit 
olduk. Gözlerinin önünde uçan uçak ve 
helikoptere rağmen uçak yok dediler. Yangın 
başladıktan yalnızca 5 dakika sonra ilk 
müdahale yapıldığı halde yangına müdahale 
edilmiyor dediler. Yeşil vatanın korunmasında 
kritik rol üstlenen insansız hava araçlarıyla 
ilgili ahlaka sığmayan bir sürü iftira attılar. 
Sosyal medya mecralarından ve gazete 
köşelerinden ortalığa boca ettiler. Aslında 
biz bunları konuşmak bunları gündeme 
taşımak istemiyoruz, ancak muhalefetin 
giderek artan pervasızlıkları karşısında 
insanlarımızı doğru bilgilendirmeyi de bir 
görev biliyoruz. Şunun altını çizerek tekrar 
belirtmek isterim 81 vilayetimizin neresinde 
yangın çıkarsa çıksın devletimiz süratle 
organize olmakta ve çok etkin biçimde 
yangına müdahale etmektedir. Geçen hafta 
farklı illerimizde çıkan yangınlarda da aynısını 
yaptık nasıl bir mücadele yürüttüğümüzü 
az önce rakamlarıyla ortaya koyduk. Burada 
asıl sorgulanması eleştirilmesi millete hesap 
vermesi gerekenler yerel yönetimler kendi 
sorumluluk alanlarındaki orman yangınlarına 
bile müdahale etmekte çok geç kaldılar. 
Muhalefet belediyeleri iş yapmak yerine 
yangın gibi bir meselede dahi siyaset yapma 
peşinde koşmakta. Bunlar milletimizin de 
vicdanını yaralıyor. Yangının depremin 
doğal afetin şu partisi veya bu partisi 
olmaz. Ormanlar hepimizindir. 85 milyonun 
ortak değeridir. Muhalefetin her konuyu 
siyasallaştıran bu çarpık bakış açısını bir an 
önce terk etmesini bekliyoruz. Yangınların 
kontrol altına alınmasından sonra bölgedeki 
vatandaşlarımızla telefon görüşmesi 
yaptık. Afetlerde olduğu gibi devletimiz 
vatandaşının yanındadır. Yangından etkilenen 
İzmir Bolu Çanakkale Manisa uşak Aydın ve 
Muğla‘daki vatandaşlarımıza geçmiş olsun 
dileklerimi iletiyorum.  Tam bir koordinasyon 

içinde çalışan orman genel müdürlüğümüz 
başta olmak üzere ilgili bakanlıklara kamu 
kurumlarımıza ve gönüllülerimize de teşekkür 
ediyorum.

VATANDAŞLARA ÇAĞRI: 
15 EYLÜL’E KADAR 
ÇOK DİKKATLİ OLMAYA 
DEVAM EDİN 

Bu vesileyle vatandaşlarımıza bir 
kez daha çağrıda bulunmak istiyorum. 
Sıcak havanın etkisini sürdüreceği 15 
Eylül’e kadar çok dikkatli olmaya devam 
edin. %90’ı insan kaynaklı olan orman 
yangınları konusunda azami hassasiyet 
gösterelim. Yangına yol açacak anız 
yakma piknik ateşi sigara izmariti atma 
gibi hususlardan lütfen kaçınalım. 
Bugünkü tarihi kabine toplantımızda 
en önemli gündemimiz Bitlis başta 
olmak üzere doğu ve güneydoğu 
Anadolu bölgemizdeki projelerimizdi. 
Cumhurbaşkanı Yardımcımız Cevdet 
Yılmaz hükümetlerimiz döneminde 
bölgenin kat ettiği ilerlemeyi örnekleri 

ile detaylıca bizlere anlattı. Son 22 yılda 
bu topraklara yaptığımız yatırımları 
bölgedeki kardeşlerimiz zaten çok 
iyi biliyor, hayatında tecrübe ediyor. 
Havalimanlarından yollar köprüler ve 
tünellere sağlık tesislerinden okullar 
üniversiteler spor ve gençlik merkezlerine 
barajlardan sulama kanallarını enerji 
yatırımlarını bölgemizin turizm imkânlarını 
geliştirmeye yönelik projelere kadar her 
alanda şehirlerimizin çevresini değiştirdik.

Örneğin 548 km olan bölünmüş yol 
uzunluğunu 6757 km’ye çıktı. Derslik 
sayımızı 96.000’in üzerine taşıdık. Üniversite 
sayımızı dokuzdan alıp 28’e ulaştırdık. 
Organize sanayi bölge sayımız 26’dan 
49’a yükseldi. İstihdamı artıracak işsizlik 
sorununa çözüm olacak 40 yeni organize 
sanayi bölgemizin yapımı sürüyor. Doğu ve 
güneydoğu Anadolu bölgesi sabit fiyatlarla 
toplam 2 trilyon TL’ye yakın kamu yatırımı 
yaptık. Üniversite gençliğimizi ortaöğretim 
gençliğimizi buralarda başarılı öğrencilere 
eğitime alacağız. Buralarda kendilerini 
eğitime almak suretiyle inşallah yaz sıkış 
onlara en güzel şekilde bu eğitimi vereceğiz.

ALİYEV VE PUTİN’E TEŞEKKÜR
Tek millet iki devlet şiarıyla hareket ettiğimiz can Azerbaycan’ın cumhurbaşkanı kıymetli 
kardeşim İlham Aliyev’e buradan en kalbi şükranlarımı sunuyorum. İlham kardeşim 
sadece aramakta kalmadı aynı zamanda eğer 200 tipi amfi bir yangın söndürme uçağını 
ülkemize göndererek yangınla mücadelemize güçlü destek veriyor. Zor günlerimizde 
her zaman yanımızda bulduğumuz sıkıntılı günlerinde her daim yanlarında olduğumuz 
Azerbaycanlı kardeşlerimiz de her alanda güç birliği yapmaya devam edeceğiz. Aynı 
şekilde Rusya Federasyonu Başkanı Sayın Putin’e de yine aynı şekilde bir amfi uçağı bize 
o dönemde göndermek suretiyle bu iki uçakla biz yangın söndürme işlemini çok daha 
rahat bir şekilde yapmamızı sağladı.
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İSTANBUL GENÇLİĞİ 
OLASI AFETLERE 
HAZIRLANIYOR

AK Parti Çevre, Şehir ve 
Kültür Başkanlığımızca 

yürütülen ‘Cemre Projesi’ 
kapsamında, yurt 

genelinde eş zamanlı 
düzenlenen “7 Bölge 7 
Bin Cemre” projesiyle, 

gönüllü gençler afetlere 
müdahalede bulunacak 

şekilde eğitilerek, 
sertifikalandırıldı. AK 

Parti İstanbul İl Gençlik 
Kollarımız da AFAD 

Gönüllüleri Eğitim 
Programı düzenledi. 

Etkinliğe 39 ilçe 
teşkilatımızdan gönüllüler 

katıldı.
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AK Parti İstanbul Gençlik Kolları ve 
AFAD işbirliğinde yürütülen proje, 
Türkiye genelinde afet bilincini 
artırmayı ve gönüllülerin afetlere 

hazırlıklı olmasını sağlamayı hedefliyor. Eğitimler, 
gönüllülerin afetlere karşı bilinçlenmesine ve 
gerektiğinde yardım eli uzatmaya hazır hale 
gelmesine katkıda bulunuyor. 

AK Parti İstanbul İl Gençlik Kollarımız, bu 
etkinlikle ülke genelinde umut tohumları ekmeye 
devam ediyor. Bu kapsamda programa 39 ilçe 
teşkilatımızdan gönüllü gençlerimiz katıldı.
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AK Parti İstanbul İl Gençlik Kollarımız, 
Kariye Camii’nde bir araya geldi. Avrupa 
Konseyi Kültür Komisyonu Üyesi 
ve İstanbul Milletvekili Seda Gören 

Bölük’ün katıldığı buluşmada, Kariye Camii’nin 
tarihi atmosferi eşliğinde samimi bir çay sohbeti 
gerçekleştirildi. İl Gençlik Kolları Başkanımız Cem 
Çekerek de etkinlikte yer aldı.

Etkinlikte İstanbul’un tarihi dokusu ile gençliğin 
enerjisi bir araya gelerek güzel bir sinerji 
oluşturdu. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın iradeleriyle yeniden ibadete açılan 
Kariye Camii, gençlerle buluşmanın adresi oldu.

KARİYE CAMİİ’NDE 
GENÇLERLE BULUŞMA
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AK Parti Sultangazi Gençlik Kollarımız, ilçedeki 
mahalle esnafına yönelik ziyaretlerini sürdürüyor. 
Program kapsamında teşkilatımız, Sultangazi’nin 
farklı mahallelerindeki esnafımızı ziyaret ederek 
hayırlı işler dileğinde bulunuyor. 

Ziyaretlerde, esnafımızın talepleri dinlenirken yerel 
ticaretin canlandırılması ve esnafın karşılaştığı 
zorluklara çözüm üretme konularında fikir alışverişinde 
bulunuluyor. Gençlik Kolları üyelerimiz bu tür 

ziyaretlerle esnafımızın yanında olduğunu göstermeyi ve yerel 
ekonomiye katkı sağlamayı hedefliyor.

SULTANGAZİ 
GENÇLİĞİNDEN 
ESNAF ZİYARETİ



GENEL MERKEZ KADIN 
KOLLARI BAŞKANIMIZ  
İL BAŞKANLIĞIMIZDA
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“Kadınlarla Büyük Türkiye 
Yolunda” sloganıyla 
yürüttüğümüz çalışmalarımıza 
hız kesmeden devam ediyoruz. 
Kadın kolları teşkilatı olarak 
gündemimizi İstanbul ve Kadın 
ağırlık olarak belirleyip buna 
uygun çalışmalar üretiyoruz. 

Bu kapsamda genel merkezle 
ortak yürüttüğümüz 
çalışmalarımızı ve İstanbul 
özelinde gerçekleştirdiğimiz 
ve yine planladığımız 

çalışmalarımızı İstanbul’a ziyaretini 
gerçekleştirilen Genel Merkez Kadın 
Kolları Başkanımız Ayşe Keşir ile 
paylaştık. Ziyarette Başkanımız Saliha 

Demirer ve yardımcılarıyla toplantısını 
gerçekleştirilen Keşir, çalışmalarımız 
hakkında bilgiler edindi. İstişare 
toplantısında konuşan Keşir, büyük 
Türkiye hayalinin kadın erkek omuz 
omuza gerçekleştirileceğini ifade 
etti. İl başkanlığımızın ve teşkilatın 

çalışmalarını İl başkanımız Saliha 
Demirer özetledi. Demirer; kadınların 
siyasetteki rolünün öneminin farkında 
olduğunu, bu minvalde çalışmalarımıza 
ve istişarelerimize devam edeceğimizi 
ifade etti.Ziyarete değerli yazar Fatma 
Bayram Hocamız da iştirak etti. 



GENEL BAŞKANIMIZ AYŞE KEŞİR’DEN 
SİVİL TOPLUM KURULUŞLARINA ZİYARET
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İstanbul’a ziyaretini gerçekleştirilen Genel Merkez 
Kadın Kolları Başkanımız Ayşe Keşir il Başkanlığımıza 
ziyaretinden sonra sivil toplum kuruluşlarını da ziyaret 
etti. İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer ile 
birlikte ilk ziyaretini Birlik Vakfı’na gerçekleştirdi. 
Akabinde Tügva vakfına ziyarette bulunuldu. Son 
olarak Türgev Yönetim Kurulu Başkanı Hatice Akın 
Yılmaz’a ziyaret gerçekleştirildi.  
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Yapılan ziyaretlerde Genel 
Merkez Kadın Kollarımız 
tarafından hazırlanan 
Nüfus Dinamikleri Çalıştayı 

raporu üzerine istişare edildi. 
Buluşma çerçevesinde konuşan Genel 
Merkez Kadın Kolları Başkanımız 
Keşir, sosyal paydaş olarak katılımcı 
demokrasinin vazgeçilmez unsurları 
olan sivil toplum kuruluşlarının 
kadınların toplumdaki konumunu 
desteklemesini önemsediklerini, 
AK Parti olarak hayata geçirilen ve 
devam eden sayısız projenin toplum 
hayatına katkılarını ifade etti. İl Kadın 
Kolları Başkanımız Saliha Demirer 
ise, göreve atandığı günden itibaren 
Sivil toplum kuruluşlarıyla kadın 
özelinde her alanda ortak çalışmalar 
yürüttüklerini ve fikir alışverişinde 
bulunduklarını ifade etti. Başkanımız 
misafirperverlikleri için vakıf 
yöneticilerine teşekkürlerini iletti. 

İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha 
Demirer esnaf ziyaretlerine devam 
ediyor. Gerek teşkilat mensuplarımızın 
işyerlerine gerçekleştirdiği ziyaret 
gerek her ilçeden vatandaşlarımızın 
açtığı ticari işletmelerine hayırlı 
olsun dileklerinde bulunmaya devam 
ediyoruz.

İl Kadın Kolları Başkanımız bu hafta Şile 
İlçe Başkan Yardımcımız Bekir Ender’in 
işletmesine hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 
Ziyarette hayırlı bereketli kazançlar dileyen 

başkanımız, komşu esnafla da hasbihal etti. Ziyarette 
başkanımıza, İl Yönetim Kurulu Üyemiz Zehra Kaya, 
İlçe Başkanımız Melek Dilsiz, geçmiş dönem belediye 
başkanımız ve teşkilat mensuplarımız da eşlik etti. 

“ŞİLE’DE 
HAYIRLI 
OLSUN 
ZİYARETİ”
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“GEÇMİŞE SAYGI, 
TARİHE VEFA’’ 

Mazinin aklının, ruhunun, 
estetik zevkinin nakşolduğu 
her bir değerimiz milletimizin 
ezelden ebede uzanan 
yolculuğunun kilometre 
taşlarıdır. 

Milli Saraylar Başkanlığımızca 
yürütülen 6 yıllık titiz 
bir restorasyon ve tefriş 
çalışmalarının neticesinde 

restorasyonu tamamlanan ecdat 
yadigarı Yıldız Sarayı gerek mimari 
gerek sanatsal gerekse tarihi özellikleri 
bakımından nadide bir eser olarak 
bizleri karşıladı. Şairin ifadesiyle, bir 
semtini sevmenin bile bir ömre bedel 
olduğu güzel İstanbul’umuzun en 
güzel tarihi eserlerinden biri olan Yıldız 
Sarayı’nı teşkilat mensuplarımız ile 
ziyaret etmenin sevincini yaşadık. 

Mimari açıdan Yıldız Sarayı 
çağdaşı olan yapılardan ayrı özellikleri 
taşır. Sahil saraylarından farklı 

olarak burası “şehir içinde şehir” 
diyebileceğimiz özgün bir mimariye 
sahiptir. Marangozhaneleri, mutfakları, 
ahırları, eczanesi, fabrikaları, savunma 
birimleri, resmi daireleri, sebze ve 
meyve bahçeleri, kütüphanesi, müzesi, 
silahhanesi ve tiyatrosuyla Yıldız Sarayı 
alışılagelmiş saraylardan ziyade kendi 
kendine yeter bir şehri andırır. Sultan 

İkinci Abdülhamit döneminde sarayda 
ve mücavirinde sultanın aile efradıyla 
birlikte toplam 12 bin kişinin yaşadığı 
rivayet edilmektedir. 

Bu kapsamda restorasyonu 
tamamlanarak Cumhurbaşkanımız 
tarafından açılışı yapılan Yıldız Sarayı’nı 
Şişi İlçe Kadın Kolları Başkanlığımız ve 
teşkilat mensuplarımız ziyaret ettiler.  
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“SEVDAMIZ BİR, 
YOLUMUZ BİR” 

Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın bizlere 
öğrettiği en güzel hususlardan biri de AK 

Parti teşkilatları olarak gece gündüz demeden 
milletiniz için aşk ile çalışmaya devam etmektir. 

Teşkilatımızın her kademesinde görev yapan 
arkadaşlarımızla omuz omuza vererek çalışıyoruz.
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İstanbul’umuz için 
İstanbullu hemşerilerimiz 
için esnafımızdan, 
yaşlılarımıza, 

gençlerimizden, kadınlarımıza, 
engelli kardeşlerimizden, kanaat 
önderlerimize varıncaya değin her 
yaştan, her kesimden, her çevreden 
vatandaşımız ile hemhal olmanın 
bilinciyle çalışıyoruz.

İstanbul’un her köşesinde AK 
Parti olarak varlığımızı hissettirmek 
ve vatandaşlarımızın sorunlarına 
çözüm üretmek en büyük 
önceliğimiz. Bizler AK Parti olarak 
sadece seçim dönemleri değil her 
zaman her yerde her an milletimiz 
için çalışan bir teşkilatız. Biliyoruz ki; 
sevdamız bir, yolumuz bir.  

AK Parti teşkilatlarımızın birlik ve 
beraberlik içinde, milletimize hizmet 
etme aşkı ilk günkü heyecanımız 
gibi diri. Her zaman milletimiz 
ile bir ve beraber olmaya devam 
ediyoruz. Mahalle mahalle, sokak 
sokak dolaşarak halkımızla bir 
araya geliyor, onların taleplerini 
dinliyoruz. Her zaman olduğu gibi 
yine sahadayız ve vatandaşlarımızın 
yanında olmaya devam edeceğiz. 

Bu kapsamda Kartal, Esenyurt, 
Büyükçekmece, Tuzla İlçe Kadın 
Kolları Başkanlıklarımız ve teşkilat 
mensuplarımız saha ziyaretlerinde 
bulundular.




